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"Nieuwe vergunning slachthuis Braems maakt
geen kans"
nieuws

"Momenteel liggen de activiteiten in slachthuis Braems stil, maar wettelijk kunnen ze nog
worden voortgezet tot 2011". Dat zegt de Herzeelse milieuschepen Jo De Loor (sp.a).
Daarna kan op die plaats geen enkele hinderlijke inrichting nog activiteiten ontplooien.
Als de eigenaars van de slachthuissite willen, kan er gepraat worden over een grondruil in
de kmo-zone. Onlangs raakte bekend dat het slachthuis eind juli in vereffening was
gegaan. Volgens bestuurder Julien Braems waren er gesprekken aan de gang met een
overnamekandidaat.

5 SEPTEMBER 2008 – LAATST BIJGEWERKT OM 14 SEPTEMBER 2020 14:05

"Momenteel liggen de activiteiten in slachthuis Braems stil, maar wettelijk kunnen ze nog worden
hernomen en voortgezet tot 2011". Dat zegt de Herzeelse milieuschepen Jo De Loor (sp.a). Daarna
kan op die plaats geen enkele hinderlijke inrichting nog activiteiten ontplooien. Onlangs raakte
bekend dat het slachthuis eind juli in vereffening was gegaan. Bestuurder Julien Braems voegde
eraan toe dat gesprekken aan de gang waren met een overnamekandidaat.
LEEF!-raadslid Filip De Bodt informeerde op de gemeenteraad naar de stand van zaken over het
slachthuis, dat intussen in vereffening ging maar nog vlak voor de stopzetting een nieuwe
milieuvergunning had aangevraagd. "Aangezien het bedrijf niet meer bestaat, is de aanvraag niet
wettelijk", aldus De Bodt. Hij stelt voor om via het ruimtelijk structuurplan een nieuwe bestemming
te geven aan de site. Het slachthuis ligt al jaren onder vuur door de omwonenden die er veel geur- en
lawaaihinder ondervinden.
"Het schepencollege heeft intussen negatief advies uitgebracht over de milieuaanvraag", antwoordde
schepen De Loor. "De uitbater heeft echter nog een slachtvergunning tot 2011 en kan die eventueel
doorverkopen. Maar een nieuwe slachtvergunning maakt in principe geen kans. De beslissing ligt
uiteraard bij de Oost-Vlaamse deputatie, maar volgens de geldende ruimtelijke normen mogen in de
Stationsstraat enkel nog nijverheidsactiviteiten worden ontplooid zonder hinderlijk karakter".
Het schepencollege verklaarde zich bereid om een nabestemming voor de site uit te dokteren,
bijvoorbeeld handels- of kantooractiviteiten en bewoning. Als de eigenaars van de slachthuissite
willen, kan er gepraat worden over een grondruil in de kmo-zone.(KS)
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